
          
OBČINA RADENCI 

OBČINSKI SVET 

 

Štev: 9000-0019/2014 

Datum: 19.09.2017 

 

Z A P I S N I K 

 

19. redne sejo  Občinskega sveta Občine Radenci, ki je potekala v torek 19. septembra 2017, 

z začetkom ob 17.00 uri,  v sejni sobi Vrelec hotela Radin.  

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: 

Dejan BERIĆ, Nikolaj BRUS, Franc HIMELRAJH, Aleš KAUČIČ,  Ivan KLOBASA, Janez KONRAD, 

Kristjan KÜČAN, Miroslav MADON, Zlatko MIR, Vladimir RANTAŠA, Srečko RAUTAR, Jožef 

TOPLAK in Sašo ZIDAR. 

 

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: Anja TRSTENJAK in  Erik IVANUŠA  

 

NOVINARJI: TV AS - snemalec, Lidija Magdič Cer - Murski val, Filip MATKO - Prlekija.on.net 

 

Župan je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je prisotnih 13 svetnikov in svetnic, s tem je 

Občinski svet Občine Radenci sklepčen. 

 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 19. redne seje. 

 

Seji se je ob 17.10 uri priključila  ga. Simona Mlinarič. 

 

Predsedujoči je dal predlagani dnevni red v razpravo: 

 

 G. Nikolaj BRUS je predlagal umik točke AD 13 Predlog sklepa o določitvi stroškov 

posameznikom iz naselja Hrastje Mote in Hrašenski Vrh, ki se želijo priklopiti na javni 

vodovod. 

Predsedujoči je predlagal dopolnitev dnevnega reda in sicer: 

 

 na točko AD 4 se uvrsti nova točka: Seznanitev s Pobudo volivcev za ljudsko iniciativo o 

sklepu Občinskega sveta Občine Radenci, št. 3731-0001/2015-16, z dne 14.6.2017, ostale 

točke se pomaknejo naprej in na  

 Ad 15 se uvrsti nova točka tj: Predlog sklepa o prenosu premoženja v upravljanje Osnovni 

šoli Kapela, prav tako se ostale točke pomaknejo za eno naprej. 

Ker ni bilo več sprememb in dopolnitev dnevnega reda je predsedujoči dal na glasovanje 

predlog g. Brusa. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA umik je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Po razpravi in glasovanju je predsedujoči dal na glasovanje dopolnjen in spremenjen dnevni 

red.  

 



ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sprejet je bil naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 18. redne seje Občinskega sveta 

2. Informacija o dejavnosti župana med sejama 

3. Vprašanja in pobude svetnic in svetnikov  

4. Seznanitev s Pobudo volivcev za ljudsko iniciativo o sklepu Občinskega sveta Občine 

Radenci, št. 3731-0001/2015-16, z dne 14.6.2017 

5. Predlog sklepa o potrditvi Sklepa o sodelovanju pri projektu PREHISTORY ADVENTURE 

Slovenija-Hrvaška 

6. Predlog sklepa o potrditvi izvedbe investicije »Sanacija parketa in nabava semaforja«    

7. Predlog sklepa o potrditvi nadaljevanja aktivnosti za ureditev rondoja pri avtobusnem 

postajališču v Radencih 

8. Predlog sklepa o spremembi in dopolnitvi Odloka o Proračunu občine Radenci za leto 

2017-II. REBALANS 

9. Predlog sklepa o potrditvi Poročila o izvrševanju proračuna Občine Radenci za obdobje 

januar-junij 2017 

10. Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu pridobivanja 

nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2017 

11. Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem načrtu razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 2017 

12. Predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o letnem načrtu oddaje 

nepremičnega premoženja Občine Radenci v najem 

13.    Predlog sklepa o sofinanciranju programa javnih del v letu 2018 

14. Predlog sklepa o prenosu premoženja v upravljanje Osnovni šoli Kapela 

15. Predlog Navodil za  zagotavljanje možnosti plakatiranja na »referendumu« in »volitvah 

za predsednika« 

16. Odgovori na vprašanja in pobude svetnic in svetnikov 

 

AD 1 POTRDITEV ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 257/14  

 

Občinski svet Občine Radenci potrjuje sprejem zapisnika 18. redne seje Občinskega 

sveta Občine Radenci, ki je bila 13. 07. 2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI  ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 2  INFORMACIJA O DEJAVNOSTI  ŽUPANA MED SEJAMA 

 

Predsedujoči je podal informacijo o dejavnosti med sejama in povedal: 

- da je bilo veliko dela vloženega v projekt ureditev bazena. Ogledali so si bazena  v Avstriji, 

opravljeno je bilo več razgovorov na Savi Turizem d.d zaradi ureditve služnosti, saj je 



zemljišče še vedno knjiženo na Savo. Prav tako so potekali razgovori na temo gradnje na 

UE Gornja Radgona. 

- Povedal je, da je bil prisoten na skupščini Dosorja, kjer je bilo povedano, da je Dosor v 

lanskem letu posloval z 58 tisoč € izgube. Dosorju  manjka koncesija. Pogoj pri razpisu za 

koncesijo je pozitivni rezultat. Le tega so člani skupščine prikazali lahko le tako, da so šli v 

popravek ustanovitvenega deleža. V kratkem se pričakuje podelitev koncesije za 

manjkajoče deleže. Povedal je še, da ima Občina Radenci knjižen svoj delež. 

- Na Kapeli je potekala prireditev Praznik traminca, ki je bila zelo dobro obiskana. 

- Prav tako pa je letos prvič v Radencih bila organizirana prireditev Salon traminca. 

Udeležba na prireditvi je bila velika, še večja bi bila, če bi se prireditev lahko izvedla v 

parku, kar se sedaj zaradi slabega vremena ni moglo zgoditi.  

 

 

AD 3  VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV  

 

Vprašanje so zastavili: 

 

G. Jožef TOPLAK je podal naslednje pobude: 

- občani Kapele želijo ureditev okolice, stare šole, ki je v lasti g. Polaniča. Polomljena  so 

vrata, okna, trava ni pokošena…. Povedal je naj ustrezni organi ukrepajo in g. Polaniča 

pozovejo k ureditvi  stavbe, kakor tudi okolice in na začetku naj ne kaznujejo. 

 

Odgovor je podal predsedujoči. 

 

- Občani Kapele, ki živijo ob cesti od gasilskega doma proti osnovni  šoli, želijo da se popravi 

kanalizacijski jašek s pokrovom, kajti ob vožnji se pojavi veliki hrup 

 

ODGOVOR: 

Gre za jašek nad elektro energetskim omrežjem. O zadevi bomo obvestili pristojne službe 

na Elektro Maribor. 

 
- Občani, ki hodijo na pokopališče Kapela, prosijo odgovorne, da se naredi ograja na sredini 

pokopališča  

 

ODGOVOR: 

Krajevna skupnost Kapela, katera je upravljavec pokopališča Kapela na Kapelskem Vrhu, 

je v letošnjem letu uredila novo pot mimo žarnih grobov in med grobovi novega in starega 

dela pokopališča. Ob tem je bila nameščena ograja na opornem zidu nove poti. Prav tako 

pa so bila v tem tednu nameščena oprijemala za lažje premagovanje stopnišč na osrednji 

poti proti vežici. 

 

 

G. Zlatko MIR je podal naslednje vprašanje in povedal: 

- da je prejel vabilo za 9. seje Sveta zavoda ZD GR, kjer so imeli na dnevnem redu točko: 

Informacija o rešitvi prostorske stiske v zavodu. Zanimalo ga je ali se je kdor koli iz ZD 

pogovarjal o tej problematiki s predstavniki občine. Povedal je tudi, da se je na enin izmed 

preteklih sej Občinskega sveta razpravljalo, da smo v vrtcu pripravili prostore za novo 

ambulanto, zraven tega imamo tudi prostore v zdravstveni postaji. Prav tako pa sedaj  

Občina kupuje poslovno stavbo, kjer naj bi imela prostore tudi društva, ki sedaj poslujejo v 

zdravstveni postaji. 

 

- Povedal je še, da je pred kratkim bila skupščina Dosorja, govora je bilo o tem, da Dosor 

zaradi premale kapacitete koncesije ne more dosegati pravilnih dohodkov skozi celo leto, 

zato izkazuje izgubo. V Vestniku je prebral, da je bila skupščina Dosorja, in da so člani 

potrdili zmanjšanje osnovnega kapitala. Nekaj takšnega se je v preteklosti že zgodilo. 

Takrat se je osnovni kapital zmanjšal za 500 tisoč €, in takrat je bilo govora, da župan 

nima pravice zmanjševati deleža brez sklepa OS. Verjame, da je zdaj župan opravil dobro 



delo, vendar opozarja, da v bodoče brez sklepa OS tega naj ne bi počel in da naj OS odloči 

ali se kaj lahko odtuji ali ne. Sam se z izvedbo postopka ne strinja. Zanima ga zakaj ni bila 

sklicana seja OS.  

 

Odgovor je podal predsedujoči na seji. 

 

 

AD 4   SEZNANITEV S POBUDO VOLIVCEV ZA LJUDSKO INICIATIVO O SKLEPU 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE RADENCI, ŠT. 3731-0001/2015-16, Z DNE 

14.6.2017 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji.  

 

Uvodno obrazložitev je podal predsedujoči. Povedal je, da bo OU preverila veljavnost 

podpisov. Sledil bo postopek v skladu z veljavno zakonodajo. 

 

Razpravljali so: g. Zlatko MIR, g. Nikolaj BRUS, g. Vladimir RANTAŠA in g. Miroslav MADON. 

 

 

AD 5  PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI SKLEPA O SODELOVANJU PRI  PROJEKTU 

PREHISTORY ADVENTURE SLOVENIJA-HRVAŠKA 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

O predlogu sklepa sta razpravljala Odbor za šport in turizem in Odbor za varstvo okolja, 

urejanje prostora in gospodarske javne služne službe in predlog sklepa v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

 

Razpravljal je g. Jožef Toplak. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 258/14  

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša z sodelovanjem pri projektu čezmejnega 

sodelovanja Slovenija – Hrvaška  PREHISTORY ADVENTURE.  

 

Občinski svet pooblašča župana, da podpiše Dokument identifikacije investicijskega 

projekta in Investicijski projekt, ki bosta sestavni del vloge. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6  PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI IZVEDBE INVESTICIJE »SANACIJA PARKETA 

IN NABAVA SEMAFORJA«    

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 



O predlogu sklepa je razpravljal Odbor za šport in turizem in ga v predlagani vsebini tudi 

potrdil. 

Razpravljal je g. Jožef Toplak. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 259/14  

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša z izvedbo investicije »Sanacija parketa in 

nabava semaforja« v športni dvorani v Radencih v letu 2017.  

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 7 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI NADALJEVANJA AKTIVNOSTI ZA UREDITEV 

RONDOJA PRI AVTOBUSNEM POSTAJALIŠČU V RADENCIH 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

Razpravljal je g. Vladimir RANTAŠA. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 260/14  

 

Občinski svet Občine Radenci soglaša z izvedbo nadaljevanjih aktivnosti za ureditev 

krožišča pri avtobusnem postajališču v Radencih. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8   PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI IN DOPOLNITVI ODLOKA O PRORAČUNU 

OBČINE RADENCI ZA LETO 2017-II. REBALANS 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

O predlogu sklepa je razpravljal Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvu ga v predlagani 

vsebini tudi potrdil. 

 

Razpravljala sta g. Zlatko MIR in g. Vladimir RANTAŠA. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 261/14  

 



Občinski svet Občine Radenci sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine 

Radenci za leto 2017- II. REBALANS. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 8 članov sveta. PROTI  je glasovalo 6 članov sveta. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9 PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI POROČILA O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA 

OBČINE RADENCI ZA OBDOBJE JANUAR-JUNIJ 2017 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Tatjana VRBANČIČ. 

 

O predlogu sklepa je razpravljal Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvu in predlog v 

predlagani vsebini tudi potrdil. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.: 262/14  

 

Občinski svet Občine Radenci se je seznanil s polletnim poročilom Občine Radenci za 

obdobje januar – junij 2017. 

 

Navzočnost je priglasilo 13 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 13 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 10  PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 

NAČRTU PRIDOBIVANJA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI ZA 

LETO 2017 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvu in  Odbor 

za varstvo okolje, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

  

Razpravljali so: g. Zlatko MIR,  g. Janez KONRAD, g. Nikolaj BRUS in g. Miroslav MADON. 

 

Po obširni razpravi je dal predsedujoči na glasovanje dva predloga. 

 

PRVI predlog, ki glasi:  

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem 

načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2017 za parc. št. 

736, k.o. Radenci 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 



ZA je glasovalo 12 članov sveta. PROTI je glasoval 1 član sveta. 

 

DRUGI predlog glasi: 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem 

načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2017 za del zemljišča 

parc. št. 73/1, k.o. Radenci. 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA sta glasovala 2 člana sveta. PROTI je glasovalo 11 članov sveta. 

 

 

Z 12 glasovi ZA in 1 PROTI od 14 svetnikov je bil sprejet  

 

S K L E P A št. 263/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklepa o  spremembah in dopolnitvah sklepa o letnem 

načrtu pridobivanja nepremičnega premoženja Občine Radenci za leto 2017, le za  zemljišče 

s parc.št. 736 k.o. Radenci (200). 

 

 

AD 11  PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 

NAČRTU RAZPOLAGANJA Z NEPREMIČNIM PREMOŽENJEM OBČINE RADENCI 

ZA LETO 2017 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK. 

 

O predmetnem sklepu sta razpravljala Odbor za gospodarstvo, obrt in podjetništvu in  Odbor 

za varstvo okolje, urejanje prostora in gospodarske javne službe in ga v predlagani vsebini 

tudi potrdila. 

 

Razpravljal je g. Zlatko MIR. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.:  264/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  spremembah in dopolnitvah sklepa o 

letnem načrtu razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Radenci za leto 

2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 12  PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH SKLEPA O LETNEM 

NAČRTU ODDAJE NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA OBČINE RADENCI V NAJEM 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Nataša TOPLAK. 



 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.:  265/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  spremembah in dopolnitvah sklepa o 

letnem načrtu oddaje nepremičnega premoženja Občine Radenci v najem. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

 AD 13  PREDLOG SKLEPA O SOFINANCIRANJU PROGRAMA JAVNIH DEL V LETU 

2018 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Mojca MAROVIČ. 

 

Razpravljal je g. Nikolaj BRUS. 

 

Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.:  266/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o  sofinanciranju programa javnih del v 

letu 2018. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 14 PREDLOG SKLEPA O PRENOSU PREMOŽENJA V UPRAVLJANJE OSNOVNI ŠOLI 

KAPELA 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli na sami seji.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.:  267/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Sklep o prenosu premoženja v upravljanje OŠ 

Kapela. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 



 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 15  PREDLOG NAVODIL ZA  ZAGOTAVLJANJE MOŽNOSTI PLAKATIRANJA NA 

»REFERENDUMU« IN »VOLITVAH ZA PREDSEDNIKA« 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli z vabilom ob sklicu seje.  

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Jasna DIVJAK. 

 

Razpravljal je g. Janez KONRAD. 

 

Ker ni bilo razprave je dal predsedujoči na glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA št.:  268/14 

 

Občinski svet Občine Radenci sprejme Navodila za  zagotavljanje možnosti plakatiranja 

»na referendumu o Zakonu o izgradnji, upravljanju in gospodarjenju z drugim tirom 

železniške proge Divača–Koper (ZIUGDT)dne, 24.9.2017 in volitvah za predsednika 

republike dne, 22.10.2017. 

 

 

Navzočnost je priglasilo 14 članov sveta. 

 

ZA je glasovalo 14 članov sveta. PROTI ni glasoval nihče. 

 

Sklep je bil sprejet. 

 

AD 17 ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE SVETNIC IN SVETNIKOV 

Ob koncu  seje je predsedujoči podal g. Toplaku odgovor na prvo zastavljeno vprašanje. 

 

 

S tem je bil izčrpan dnevni red 19. redne  seje Občinskega sveta Občine Radenci. 

 

 

Predsedujoči je sejo končal ob 20.05 uri. 

 

 

Zapisnik pripravila: 

Zdenka ŠTEFANEC 

Janez RIHTARIČ, 

Župan Občine Radenci 

 

Mojca MAROVIČ, 

DIREKTORICA OU 

 

 

 


